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Бањалучки Борац, како је већ познато, након првих шест кола у Премијер лиги заузима
прво мјесто са 14 освојених бодова и једина је екипа која у досадашњем току сезоне није
осјетила горчину пораза. Шеф стручног штаба Великана из Платонове у изјави за
Спортски портал Борац не крије задовољство до сада постигнутим резултатима и
истиче како играчи и стручни штаб "уживају у овом тренутку".

  

      

  

Стратег "црвено-плавих" у разговору за наш портал говорио је и о пријатељском мечу са
ОФК Београдом, наставку шампионата и тешким првенственим испитима у септембру,
али и о жријебу за шеснастину финала Купа БиХ, у којој се Борац састаје са чланом
Прве лиге Републике Српске, вишеградском Дрином.
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